



中九龍幹線-油麻地西工程
交通通告五 — 連翔道臨時車速限制

為配合中九龍幹線-油麻地西工程，連翔道(北行)(往大角咀及沙田方向) 由其與櫻桃街交界以南約 374 米處起，至同一交界以北約 385 米處止的路段預計由 2020 年 5 月中至 2023 年第三季實施每小時 50 公里的臨時車速限制。詳情請參考附件一。

現場會設置適當臨時交通輔助設施，指示駕駛人士有關臨時交通安排。對於上述工程所造成的任何不便，我們謹此致歉。

如有任何疑問，歡迎致電 24 小時熱線 5331 5330 與工程團隊聯絡或可親臨位於廟街/甘肅街交界的油麻地社區聯絡中心查詢。

合約編號 HY/2014/20

路政署中九龍幹線-油麻地西工程

駐工地工程團隊

2020 年 5 月 5 日



Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West

Traffic Notice No. 5 – Temporary Speed Limit at Lin Cheung Road

5 May 2020

To facilitate the construction of Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West, the section of Lin Cheung Road northbound (Tai Kok Tsui and Shatin bound) from a point about 374 metres south of its junction with Cherry Street to a point about 385 meters north of the same junction will be temporarily subject to a speed limit of 50 kilometres per hour from mid-May 2020 to the 3rd quarter of 2023 tentatively. Please refer to the **Attachment 1** for the detailed information of temporary traffic arrangement.

Appropriate temporary traffic aids will be provided on site to guide motorists on the temporary traffic arrangement. We apologize for any inconvenience caused by the above works.

Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 5331 5330 or visit our Yau Ma Tei Community Liaison Centre at junction of Temple Street/ Kansu Street.

YMTW Project Team

Contract No. HY/2014/20

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West

附件一

Attachment 1

